
  آرمان ملى- حسین ردکا: پرسپولیس در 
حالى در هفته نخست رقابت هاى لیگ قهرمانان 
آسیا در ورزشگاه آزادى و بدون حضور تماشاگران 
النصر عربستان خواهد رفت که  به مصاف 
حاشیه هاى این دیدار از هفته گذشته آغاز شد. 

برنامه 
کاروان تیم فوتبال النصر عربستان براى 
مصاف برابر پرسپولیس در هفته نخست لیگ 
قهرمانان آسیا، ظهر دوشنبه ساعت 12:30

وارد تهران مى شود تا خود را براى آخرین 
تمرین در ورزشگاه آزادى آماده کند. بر اساس 
برنامه اى که باشگاه النصر اعلام کرده، کاروان 
این تیم سه شنبه شب، بلافاصله بعد از بازى برابر 
پرسپولیس راهى فرودگاه خواهد شد تا تهران 
را ترك کند. بدین ترتیب رونالدو و هم بازیانش 
حدود 36 ساعت در کشورمان حضور خواهند 

داشت. 
وضعیت آزادى 

فاجعه بار ترین بخش حضور رونالدو در ایران 
وضعیت ورزشگاه آزادى است. ورزشگاهى که از 
چند هفته قبل زیر بازسازى رفته است. کیومرث 
هاشمى سرپرست وزارت ورزش و جوانان 
صبح روز جمعه همراه با تعدادى از مسئولان 
فدراسیون فوتبال از ورزشگاه آزادى بازدید کرد تا 
در جریان آخرین وضعیت بازسازى و آماده سازى 
این ورزشگاه قرار بگیرد. مهیار عسگریان 
سرپرست شرکت توسعه و نگهدارى اماکن 
ورزشى در جریان بازدید هاشمى از آخرین 
وضعیت ورزشگاه آزادى قبل از برگزارى بازى 
روز سه شنبه بین پرسپولیس و النصر عربستان 
گفت: خوشبختانه وضعیت ورزشگاه روز به روز 
در حال بهتر شدن است. وزیر ورزش از تمامى 
امکانات و اتفاقاتى که در این استادیوم افتاده 
است بازدید کرد. اتاق VAR و همچنین محل 
حضور دوربین هاى تلویزیونى نیز مشخص شد. 
وضعیت ورزشگاه کاملا آماده بازى پرسپولیس 
با النصر عربستان است. او در خصوص کیفیت 
نامطلوب چمن ورزشگاه نیز تاکید کرد: اقدامات 
خوبى در این چند روز انجام شد. همین امروز 
هم در حال رفع مشکلات چمن هستیم تا در 

شرایط ایده آل براى بازى پرسپولیس و النصر 
قرار بگیرد. سرپرست شرکت توسعه و نگهدارى 
اماکن ورزشى درباره مسیر حضور خبرنگاران، 
مربیان و بازیکنان براى نشست هاى خبرى یادآور 
شد: مسیرها درست شده است و رونمایى از این 
وضعیت را احتمالا شنبه یا یکشنبه داشته باشیم. 
او در پاسخ به اینکه سیستم کمک داور ویدئویى 
تا چه زمانى در آزادى باقى خواهد ماند، تصریح 
کرد: این سوال را فدراسیون باید پاسخ بدهد اما 
فکر مى کنم تا پایان بازى هاى لیگ قهرمانان 

آسیا در استادیوم فعلا بماند. 
ماجراى سیم کارت

هفته گذشته و در برنامه فوتبال برتر رضا 
درویش مدیرعامل پرسپولیس با اشاره به 
مذاکراتش با مدیرعامل ایرانسل ضمن تشکر 
از او گفت قرار است شرکت حامى پرسپولیس 
به کاروان تیم النصر، سیم کارت هاى رایگان با 
اینترنت نامحدود ارائه بدهد. این نکته اى بود 
که با استقبال محمدحسین میثاقى، مجرى 

برنامه نیز همراه شد. 
مدیرعامل پرسپولیس گفت: «چند تیم 
اینجا  مى گویند  بازیکنانشان  و  مى آیند 
اینترنت وجود ندارد و حتى به بازیکنانى 
که مى خواهیم پیغام مى دهند و مى گویند 
اینترنت نداریم. حالا ما صحبت کردیم که 
به تعداد اعضاى تیم النصر اینترنت نامحدود 
بدهند.» بعد از این بود که عزت ا... ضرغامى 
وزیر میراث فرهنگى و گردشگرى در توییتى 

نوشت: « امروز بعد از جلسه دولت در پاسخ به 
خبرنگاران گزارش هاى متعددى از عملکرد 
وزارتخانه ارائه کردم. ظاهرا سیم کارت رونالدو 
بیشتر از بقیه اخبار جذابیت داشته  است. در 
پاسخ به آنان گفتم: مى تواند بله و ایتا را نصب 
کند و به خانواده و بچه محل هایش بگوید 
نصب کنند. هیچى دیگر ارتباطشان برقرار 
مى شود! بد گفتم؟» زارع پور، وزیر ارتباطات 
و فناورى اطلاعات در واکنش به شوخى اخیر 
ضرغامى، وزیر میراث فرهنگى و گردشگرى با 
رونالدو براى استفاده از پیام رسان هاى بومى 
بر روى سیم کارت ایرانى در زمان حضور 
در ایران، نوشت: «سکوهاى بومى، دارایى 
دیجیتال ملى کشورها محسوب مى شوند. 
ما جزو معدود کشورهاى دارنده سکوهاى 
باکیفیت بومى هستیم و این یک افتخار بزرگ 
است که مسئولان هم حتما به آن افتخار 
مى کنند. سال گذشته در سفر به کره جنوبى، 
وزیر ارتباطاتشان با افتخار مرا دعوت کرد که 
از طریق سکوى کره اى kakaotalk با هم در 

ارتباط باشیم.» 
کمک داور ویدئویى

روز یکشنبه سیستم کمک داور ویدئویى قرار 
است با کمک دوربین هاى صداوسیما در ایران 
اجرایى شود که عمده تصاویر بازى را در اختیار 
داورها قرار مى دهد. بررسى ها نشان مى دهد 
سیستمى که وارد ایران مى شود، شامل دو 
دوربین مختص به خط دروازه و سیستم اجراى 

صحنه آهسته مربوط به شرکت EVS است و در 
کنار آن دوربین هاى پخش زنده هم به کمک 

VAR خواهند آمد. 
دیدار رونالدو و دایى؟

على دایى در گفت وگو با ایسنا، در پاسخ به این 
سوال که آیا از سوى فدراسیون فوتبال یا باشگاه 
پرسپولیس تماسى با او براى دیدار با رونالدو 
گرفته شده است؟ گفت: نه! صحبتى با من نشده 
است. چنین موضوعاتى گمانه زنى رسانه هاست. 
وى افزود: اگر قرار باشد دیدارى میان من و 
رونالدو باشد، خودمان ترتیب آن را مى دهیم. 
درباره این موضوع کسى با من صحبتى نکرده و 

دوست هم ندارم صحتبى بکنند. 
آرزوى دختر هنرمند 

در  پرسپولیس  ورزشى  فرهنگى  باشگاه 
نظر دارد، از هنرنمایى بانوى معلول و هوادار 
پرسپولیس براى حضور در ورزشگاه آزادى 
مجوز بگیرد. ایرنا نوشت: فاطمه امامى هوادار 
معلول هنرمند با به تصویر کشیدن عکس 
کریستیانو رونالدو یکى از بهترین بازیکنان 
جهان، درخواست دارد که در ورزشگاه آزادى 
حضور یابد و عکس رونالدو را طى دیدارى به 
این بازیکن ارزنده اهدا کند. باشگاه پرسپولیس 
نیز در تلاش است تا بتواند در صورت موافقت 
نمایندگان کنفدراسیون فوتبال آسیا، مجوز 

حضور وى را در ورزشگاه بگیرد. 
تنها 27 نفر 

سه شنبه  روز  پرسپولیس  فوتبال  تیم 
هفته جارى در هفته نخست رقابت هاى لیگ 
قهرمانان آسیا در ورزشگاه آزادى و بدون 
حضور تماشاگران به مصاف النصر عربستان 
خواهد رفت. ایسنا نوشت: با توجه به اینکه بازى 
بدون حضور تماشاگران خواهد بود (به علت 
انضباطى پرسپولیس) مسئولان  محرومیت 
AFC به فدراسیون فوتبال ایران و باشگاه 
پرسپولیس تاکید کردند فقط 27 نفر اجازه 
حضور در ورزشگاه را خواهند داشت و در صورتى 
که بیشتر از این نفرات در ورزشگاه حضور داشته 
باشند پرسپولیس شامل جریمه مالى سنگین و 
محرومیت دوباره از حضور تماشاگران خواهد شد. 
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گفت وگو

حضور تنها 27 نفر در دیدار پرسپولیس و النصر 

︣︣د2 وز رو﹡︀﹜︡و و ︗﹠﹌︨ 

 آرمان ملى: در حالى تیم ملى امید 
کشورمان از رقابت هاى انتخابى المپیک 
حذف شده و علیرضا فغانى نیز در جام 
ملت هاى آسیا با پیراهن استرالیا قضاوت 
خواهد کرد که این مسائل تحت تاثیر شکایت 
باشگاه هاى مطرح لیگ برترى از سپاهان قرار 
گرفته و به فراموشى سپرده شده که به سود 

فدراسیون تاج است. 
حذف تیم امید 

حسرت حضور فوتبال ایران در المپیک 
به نیم قرن رسید. تیم فوتبال امید ایران در 
پایان دور نخست مرحله مقدماتى المپیک 
پاریس با قبول شکست برابر ازبکستان و با 
توجه به نتایج سایر گروه ها از دور این رقابت ها 
کنار رفت. ایرنا نوشت: « تیم فوتبال امید 
ایران درحالى در آخرین دیدار خود در مرحله 
نخست مقدماتى المپیک 2024 پاریس برابر 
ازبکستان میزبان به میدان رفت که در پایان 
این بازى با نتیجه یک بر صفر برابر میزبان 
شکست خورد تا کار صعود این تیم به اما و 
اگر کشیده شود. شاگردان رضا عنایتى باید 
منتظر مى ماندند تا در پایان دور گروهى از 
بین 11 تیم دوم دیگر شانس صعود به عنوان 
4 تیم برتر دوم را داشته باشند. در پایان تیم 
امید ایران در جدول برترین تیم هاى دوم، 
بعد از کویت، تاجیکستان و چین، از لحاظ 
امتیاز و تفاضل و گل زده با مالزى شرایط 
کاملا مساوى داشت. شاگردان عنایتى در 
این رقابت ها در حالى 7 کارت زرد دریافت 
کردند که مالزیایى ها 4 کارت زرد گرفتند تا 
بدین ترتیب به خاطر 3 کارت زرد بیشتر در 
رده پنجم برترین تیم هاى دوم قرار بگیرند تا 
از رسیدن به دور نهایى جام ملت هاى زیر 23

سال آسیا و انتخابى المپیک بازبمانند. با این 
اوصاف سراب رسیدن به المپیک همچنان 

براى امیدهاى فوتبال ایران باقى ماند.» 

بهانه هاى سرمربى 
رضا عنایتى سرمربى تیم ملى امید از 
بى کیفیتى زمین بازى در دو دیدار ابتدایى 
تیم فوتبال امید هم انتقاد کرد و گفت: یکى از 
مشکلات ما بى کیفیت بودن زمین چمن در 
دو بازى اول بود. اگر سه بازى ما در زمینى 
که با ازبکستان بازى کردیم، برگزار مى شد 
به طور حتم شرایط فرق مى کرد. عنایتى در 
ادامه گفت: من 9 بازى در کنار تیم بودم. سه 
بازى دوستانه بود و بار ها هم به بازیکنان تاکید 
کردم که مقابل حریف کارت زرد نگیرید، اما 
کم تجربگى برخى بازیکنان باعث شد که این 
اتفاق رخ دهد. سرمربى تیم فوتبال امید در 
خصوص انتقاد ها از این تیم گفت: باید ببینیم 
آن عده اى که انتقاد مى کنند چه کسانى 
هستند، از کجا خط مى گیرند. شاید منافعى 
داشتند که به خطر افتاده است. زمانى که من 
تیم امید را تحویل گرفتم هیچ کس جرأت 
اینکه سمت این تیم بیاید را نداشت و ما تنها 

به خاطر دو کارت زرد حذف شدیم. 
تنها یک داور 

مردادماه سال 95 علیرضا فغانى در رأس 
تیم داورى کشورمان در فینال المپیک ریو 
قضاوت کردند، علیرضا فغانى به همراه محمد 
منصورى و رضا سخندان سه داور ایرانى بودند 
که در بازى هاى المپیک ریو توانستند خود 
را تا مرحله فینال بالا بیاورند و در نهایت با 
سوت زدن بازى پایانى و البته بسیار حساس 
المپیک بین تیم هاى برزیل و آلمان به بهترین 
شکل ممکن پرونده حضور خود در المپیک 
را بستند. آنها سال 94 نیز در رقابت هاى 
جام ملت هاى آسیا قضاوت دیدار فینال این 
رقابت ها را بر عهده داشتند. در همان سال 
علیرضا فغانى، رضا سخندان و محمدرضا 
منصورى تیم داورى کشورمان دیدار بارسلونا 
و ریورپلاته را قضاوت کردند. فغانى البته 

در جام جهانى هم حضور داشت. علیرضا 
فغانى به همراه کم هایش در جام جهانى 
روسیه قضاوت هاى بى نقصى در دو بازى 
مرحله گروهى بین تیم هاى آلمان- مکزیک 
و برزیل- صربستان داشتند که در مسابقه 
مهم مرحله یک هشتم نهایى بین تیم هاى 
فرانسه - آرژانتین هم قضاوت کردند. فغانى 
در بازى مرحله یک چهارم نهایى جام جهانى 
داور چهارم دیدار اروگوئه - فرانسه بود. با 
تصمیم فیفا علیرضا فغانى و کمک هاى او 
دیدار رده بندى جام جهانى 2018 روسیه بین 
تیم هاى انگلیس و بلژیک را قضاوت کردند. 
فغانى همچنین بهترین داور 2018 آسیا شد. 
فغانى که از لیست داوران بین المللى فوتبال 
کشورمان کنار گذاشته شده، سال 1398

راهى استرالیا شد و در لیگ فوتبال این کشور 
قضاوت کرد و حالا خبر رسیده وى با پرچم 
استرالیا در جام ملت هاى آسیا حاضر خواهد 
بود. چند روز قبل بود که لیست داوران حاضر 
در جام ملت هاى آسیا اعلام شد. به گزارش 
ایسنا، کنفدراسیون فوتبال آسیا لیست داوران 
حاضر در جام ملت هاى آسیا را اعلام کرد که 
تنها یک تیم داورى از ایران در این مسابقات 
سوت خواهد زد. موعود بنیادى فر به عنوان 
داور وسط همراه با سعید قاسمى و علیرضا 
ایلدروم تنها نماینده تیم داورى از ایران خواهد 
بود و علیرضا فغانى نیز، دیگر داور ایرانى به 
عنوان تیم داورى استرالیا در جام ملت هاى 
آسیا قضاوت خواهد کرد. دلیل وجود تنها 
یک تیم داورى از ایران این است که به جز 
VAR بنیادى فر، سایر داوران ما لایسنس

ندارند و نمى توانند در این مسابقات قضاوت 
کنند. هم چنین علیرضا فغانى به دلیل خط 
خوردن از لیست داوران بین المللى ایران، 
به عنوان نماینده استرالیا در این مسابقات 

سوت مى زند. 

مهم ترین خبر
در حالى که به نظر مى رسد مدعیان 
قهرمانى این فصل لیگ برتر هیچ کدام سقف 
قرارداد ها را رعایت نکرده اند، اما شکایت 
4 باشگاه پرسپولیس، استقلال، تراکتور 
و پیکان از سپاهان منجر به راى علیه این 
باشگاه شد. راى کمیته انضباطى بدین شرح 
است: « باشگاه سپاهان علاوه بر کسر 4

امتیاز در فصل جارى مسابقات به پرداخت 
مبلغ چهارصد میلیارد ریال جریمه نقدى 
و همچنین اصلاح قراردادهاى 6 بازیکن 
مورد گزارش مطابق با مفاد دستورالعمل هاى 
مذکور محکوم مى گردد» حاشیه هاى این 
راى در حالى در صدر اخبار فوتبال کشور 
قرار گرفته که مهدى تاج کلیه ارکان سازمان 
لیگ را از مصاحبه منع کرده است. نکته 
جالب اینجا است که این راى از سوى برخى 
کارشناسان حقوقى نیز ایراد دارد. رضا شاه 
منصورى در گفت وگو با فارس، در مورد حکم 
کمیته انضباطى فدراسیون فوتبال علیه 
باشگاه سپاهان اظهار داشت: این موضوع 2

راه و 2 حالت بیشتر ندارد. اگر جذب بازیکن 
مازاد بر سقف مجاز بوده که باید بر اساس 
موازین قانونى و آیین نامه مصوب 1397 آنها 
را                              در زمره بازیکنان غیرمجاز تلقى کرد که 
متعاقب آن براى هر مسابقه راى نتیجه 3 بر 
صفر اعلام مى شود. از نظر من کسر 4 امتیاز 
مأمن قانونى ندارد. یا باید از همان حالت 
اول تبعیت مى کردند، یا مى توانستند براى 
سپاهان مانند سایر بخش هاى این حکم مثل 
جزاى نقدى 40 میلیاردى یا تأکید بر اصلاح 
قرارداد برخى بازیکنان، محرومیت نقل و 
انتقالاتى در نظر بگیرند. سایر بخش هاى 
این حکم بیشتر مطابق موازین قانونى است 
تا کسر 4 امتیاز. مشخص نیست کسر این 
امتیازها بر چه مبناى قانونى کسر شده است. 

سایه شکایت از سپاهان روى ناکامى فدراسیون تاج

از حذف امید ها تا قضاوت متفاوت فغانى 

خبر آخــــر
3 فینالیست درروز اول رقابت هاى کشتى آزاد جهان

انتقام یزدانى از طاها آکگل؛ یزدانى منتظر 
تیلور در فینال

مسابقات کشتى آزاد قهرمانى جهان در روز نخست با صعود 
سه ملى پوش ایران به فینال و حذف رضا اطرى همراه بود.  
در وزن 61 کیلوگرم، رضا اطرى با توجه به شکست حریف 
ژاپنى مقابل کشتى گیر آمریکایى، از دور رقابت ها کنار رفت 
تا اولین حذف شده ایران لقب بگیرد. در وزن 70 کیلوگرم؛ 
امیرمحمد یزدانى در دور اول به مصاف پاتریک اولنزین از 
لهستان رفت و کشتى را 11 بر یک به سود خود به پایان ببرد. 
یزدانى بعد از غلبه بر این حریف در دور دوم با نتیجه 6 بر صفر 
ماگومد خانیف از آذربایجان را از پیش رو برداشت و راهى 
مرحله یک چهارم نهایى شد. وى  در مرحله یک چهارم نهایى 
ارنظر آکماتالیف دارنده مدال نقره و برنز جهان از قرقیزستان 
را با نتیجه 10 بر صفر از پیش رو برداشت و به مرحله نیمه 
نهایى راه یافت.  این کشتى گیر کشورمان در نیمه نهایى هم 
درخشان ظاهر شد و رمضان رمضان اف کشتى گیر روسى 
الاصل را شکست داد و راهى فینال شد. یزدانى توانست 13
بر 2 به برترى دست پیدا کند و اولین فینالیست ایران لقب 
بگیرد. زین ردرفورد آمریکایى حریف امیرمحمد یزدانى 
در فینال وزن 70 کیلوگرم است. از طرف دیگر در وزن 86

کیلوگرم، حسن یزدانى پس از استراحت در دور نخست، در 
دور دوم جایدن لاورنس از استرالیا را با ضربه فنى شکست 
داد. حسن یزدانى در دور سوم با نتیجه 11 بر صفر بات اردن 
بیامباسورین از مغلوستان را شکست داد و به مرحله یک 
چهارم نهایى رفت. حسن یزدانى در یک چهارم نهایى مقابل 
مایلز ناظم امینه دارنده مدال برنز المپیک از سن مارینو قرار 
گرفت و در نهایت با نتیجه 7 بر 2 این کشتى گیر را مغلوب 
کرد و به مرحله نیمه نهایى راه یافت. در دیدار نیمه نهایى 
سن یزدانى مقابل جاورایل شاپیف از ازبکستان قرار گرفت و 
توانست 10 بر صفر حریفش را شکست داده و به فینال برسد.  
یزدانى با این پیروزى هم سهمیه المپیکى وزن 86 کیلوگرم را 
براى ایران به دست آورد و هم نهمین مدال جهانى و المپیکى 
خود را قطعى کرد. فینال این وزن بین حسن یزدانى و دیوید 
تیلور برگزار مى شود. در وزن 125 کیلوگرم نیز امیرحسین 
زارع پس از استراحت در دور نخست، در دور دوم با نتیجه 7
بر 2 دزیانیس خرامیانکوف از بلاروس را از پیش رو برداشت. 
او در این مبارزه کاملا مطمئن کشتی گرفت و در لحظات آخر 
دو امتیاز به حریف داد.  امیرحسین زارع در دور سوم مقابل 
یونووان اسمیت از پورتوریکو با نتیجه 10 بر صفر به پیروزى 
رسید و به مرحله یک چهارم نهایى راه یافت. زارع همچنین در 
یک کشتى برتر مقابل طاها آکگول قهرمان المپیک و جهان از 
ترکیه با نتیجه 4 بر 0 وى را شکست داد تا سومین فینالیست 
کشورمان لقب بگیرد و دومین سهمی ه المپیک را براى کشتى 

آزاد ایران ثبت کند.

 ︣﹀  ︨  
نکته قابل توجه در سفر نساجى به هند، لباس فرم 
بازیکنان و سایر اعضاى باشگاه نساجى مازندران 
است که آنها را با نظم و سازماندهى و روحیه اى بالا 
با پرواز اختصاصى و در حضور مالک و مدیرعامل 

باشگاه به هند سفر کردند. 

د︡ار  
سردار آزمون مهاجم تیم ملى فوتبال کشورمان و تیم 
رم و ژنیا گربنیکوف ستاره تیم ملى والیبال فرانسه که هر 
دو در حال حاضر در رم حضور دارند، دوباره دیدار تازه 
کردند و عکس یادگارى گرفتند تا یاد و خاطره دوران 

حضورشان در زنیت زنده شود. 

 ︤ر︎︣ا﹢  ︨            
علیرضا حیدرى یکى از قهرمانان بزرگ و نامى کشتى 
آزاد ایران در سالن اشتارك آرنا شهر بلگراد محل 
برگزارى رقابت هاى جهانى کشتى حضور یافت. حضور 
حیدرى با توجه به اینکه مسئولیتى هم ندارد، اعضاى 

تیم ملى ایران را سورپرایز کرد. 

ت
شــ

س نو
عک

غیبت دو لژیونر بسکتبال 
ایران در بازى هاى آسیایى 

ایسنا: بهنام یخچالى و محمد امینى، 
دو لژیونر بسکتبال ایران در بازى هاى 
آسیایى حضور نخواهند داشت. در حالى 
که قرار بود بهنام یخچالى و محمد امینى 
پس از کسب اجازه از باشگاه هاى خود در 
آلمان و فرانسه، به ترکیب تیم ملى در 
بازى هاى آسیایى هانگژو اضافه شوند، 
اکنون اعلام شد که به دلیل عدم صدور 
مجوز از سوى باشگاه ها، این دو ستاره 
نمى توانند تیم ملى را در هانگژو همراهى 
کنند. محمد امینى ستاره جوان بسکتبال 
ایران در تیم «موناکو» فرانسه و بهنام 
یخچالى، در تیم «رومراشتروم گلادیاتور» 
بوندسلیگاى آلمان حضور دارند که با این 
اوصاف، دیگر نمى توانند در بازى هاى 
آسیایى براى تیم ملى ایران دست به توپ 
شوند. با اعلام فدراسیون بسکتبال، هاکان 
دمیر سرمربى تیم ملى بسکتبال ایران به 
همراه کادرفنى خود، به زودى دو ملى 
پوش دیگر را جایگزین این دو ستاره 

خواهد کرد. 

خارج ازمستطیل سبز

 عنایتى تجربه کار با امید ها را نداشت 

  باید قبول کنیم غیرحرفه اى هستیم و تیم امید همواره 
به خاطر تصمیمات غلط نتوانسته به المپیک برود. من از 
توانایى هاى فنى رضا عنایتى بى خبر هستم و نمى دانم 
کار مربیگرى او چگونه است که آیا صلاحیت سرمربیگرى 
تیم امید را داشته یا خیر، اما عملکرد او قابل ارزیابى است. 
عنایتى در رده هاى پایه سرمربیگرى نکرده و من به عنوان 
فردى که 12 سال سابقه مربیگرى در رده پایه دارم مى دانم 
شرایط کار کردن و ارتباط گرفتن با بازیکنان زیر 23 سال و 
سنین کمتر متفاوت با رده بزرگسال است. به ندرت پیش 
آمده تصمیم بلندمدت خوب گرفته ایم. براى رده سنى زیر 
17 سال تصمیم درست گرفته شد و توانستیم به المپیک 
صعود کنیم، اما از تصمیم هاى خوب خود درس نگرفته ایم. 
شایسته سالارى وجود ندارد. تیم ملى زیر 19 سال هم به 
صمد مرفاوى سپرده شد و او هم تجربه کار در رده هاى پایه 
را نداشت. نمى خواهیم از اشتباهات خود درس بگیریم. من 
به لحاظ فنى با هیچ یک از همکاران خود مشکلى ندارم، 
ولى وقتى که سرمربیگرى تیم هاى رده سنى به سرمربیانى 
سپرده مى شود که تجربه و تخصص کار در این رده ها را 
ندارند، چون شناخت ندارند کار براى آن ها آزمون و خطا 
مى شود. در نتیجه زمانى که وارد مسابقات مى شوند نتیجه 
نمى گیرند. آن ها مقصر نیستند و تقصیر بر گردن کسانى 
است که چنین مربیانى را منصوب مى کنند. آن ها به عنوان 

متولى ورزش کشور مسئول هستند. 
زمانى با من براى سرمربیگرى تیم ملى زیر 15 سال 
صحبت شد که به دلایلى نهایى نشد. مگر سرمربیان 
تیم هاى ملى بر اساس رنگ ها انتخاب مى شوند. باید براساس 
شایستگى انتخاب ها صورت پذیرد نه اینکه اعتدال در 
استقلالى و پرسپولیسى بودن سرمربیان تیم هاى رده هاى 
پایه ملى رعایت شود. اگر در کشور هاى پیشرفته فوتبالى 
بگویید سرمربى تیم امید سه ماه مانده به بازى هاى انتخابى 
مشخص شده چنین تصمیمى را جرم مى دانند و حکمش 
اعدام است. زمانى طولانى را از دست دادیم و حضور در 
یک المپیک دیگر را از دست دادیم تا ثابت شود آن هایى 
که نشسته اند و براى ورزش کشور تصمیم مى گیرند اصلاً 
شناختى روى ورزش ندارند. نسل هاى متعددى را از دست 
دادیم در حالى که اگر آن ها به المپیک مى رفتند تأثیرات 

شگرفى بر فوتبال ایران داشت. 
زمانى که در رده امید بازى مى کردم در سه بازى چهار 
گل زدم و سه پاس گل دادم. در بازى آخر برابر امارات رئیس 
وقت فدراسیون در ارنج دست برد و ادموند بزیک بیرون 
گذاشته شد و مهدى پاشازاده وارد ترکیب شد. با سیستم 
1-6-3 بازى کردیم که اصلا تجربه بازى با چنین سیستمى 
را نداشتیم. در نتیجه یک بر صفر مغلوب امارات شدیم. من 
هافبک نفوذى بودم و به همراه دیگر بازیکنان به المپیک 
نرفتیم تا فرصتى طلایى را از دست بدهیم. در باتلاق هستیم 
و با تصمیمات غلطى که گرفته مى شود نباید امیدى به 

خروج اصولى از باتلاق داشته باشیم. . 

سال هاى  بازیکن  بادامکى  حسین   
نه چندان دور پرسپولیس در خصوص 
وضعیت تیم ملى بزرگسالان، تیم امید 
کشورمان و پرسپولیس در این روزها 

صحبت کرد. 
دیدارهاى  برگزارى  درباره 
دوستانه تیم ملى فوتبال ایران مقابل 
بلغارستان و آنگولا، چه نظرى دارید؟

 تیم کشورمان از بازى هاى فیفادى 
در ماه سپتامبر استفاده کرد. در دیدار 
با بلغارستان ملى پوشان خوب بودند و 
بازى نیز شرایط مطلوبى داشت. دیدار با 
آنگولا آنچنان ایده آل و حریف قوى نبود، 
اما امیدوارم انجام این دو بازى در راستاى 
اهداف کادرفنى بوده باشد. با شرایطى که 
تیم ملى ایران دارد هیچ گاه نمى توانیم 
فوتبال خود را با ژاپن، کره جنوبى، استرالیا 
و عربستان مقایسه کنیم، چون هم اکنون 
این کشورها یک سطح بالاتر از فوتبال 
آسیا هستند. همچنین از نظر امکانات 
و تجهیزات نیز شرایط فوتبال ایران با 
این کشورها قابل قیاس نیست. تیم و 
بازیکنان خوبى داریم که اکثر ملى پوشان 
در لیگ هاى معتبر اروپا لژیونر هستند، 
این موضوع امتیاز مثبتى است که کمک 
مى کند تا حدودى در سطح اول فوتبال 
آسیا حاضر باشیم، اما رسیدن به قهرمانى 
جام ملت هاى آسیا بسیار دشوار خواهد 

بود. 
نظر شما در خصوص عدم صعود 

تیم امید به المپیک، چیست؟
 نباید توقع مى داشتیم که تیم امید به 
المپیک برود، چون باشگاه ها بازیکن به 
تیم امید نمى دادند تا سرمربى با آنها کار 
تاکتیکى داشته باشد. همیشه این مشکل 
وجود داشت و در این همه سال مسائل حل 
نشد تا بازیکنان  کاملاً در اختیار تیم امید 
باشند. مسئولان تا فکر اساسى و اصولى 
نمى کردند هیچ اتفاق تازه اى براى تیم امید 
نمى افتاد. اگر فوتبال از بازى هاى المپیک 
حذف نمى شد در سال هاى بعد هم تیم مان 
موفقیتى نداشت، چون هیچ برنامه ریزى و 

آینده نگرى براى تیم امید وجود ندارد. 
درباره دیدار پرسپولیس با النصر، 

چه نظرى دارید؟
 طرفدار رونالدو هستم و بازى هاى 
النصر را مى بینم. این تیم حتى با داشتن 
مهره هاى بین المللى در خط حمله و اضافه 
شدن لاپورت در خط دفاع آنچنان قوى 
نیست. النصر خط حمله فوق العاده اى با 
حضور رونالدو و مانه دارد و در یک لحظه  
کار خودشان را انجام مى دهند. مدافعان 
پرسپولیس باید هوشیار و با تمرکز بازى 
کنند و مواظب آنها باشند. در خطوط 
دفاع و هافبک مشکل زیاد دارند و مطمئناً 
با آنالیز خوبى که کادر فنى پرسپولیس 
از این دو منطقه خواهند داشت به تیم 
النصر ضربه مى زنند. اگر در ورزشگاه 
حمایت طرفداران نباشد، پرسپولیس 
مى تواند مقابل النصر به پیروزى برسد، 
اما به شرطى که بازیکنان  در تمام دقایق 
با تمرکز بالا بازى کنند و اشتباهات فردى 

نداشته باشند. 

اسماعیل حلالى 
کارشناس فوتبال 

بادامکى: 
تیم النصر در خط 
دفاع قوى نیست


